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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja d/s Wsi i Gospodarki Rolnej, Komisja Rewizyjna 

 

Protokół nr LIII/2023 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji d/s Wsi i Gospodarki Rolnej  

wraz z Komisją Rewizyjną 

 

Posiedzenie w dniu 23 stycznia 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 23 stycznia 2023 r. o godz. 09:30, a zakończono o godz. 10:51 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków Komisji ds. Wsi: 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Andrzej Gajewski 

4. Zbigniew Kosiński 

5. Marcin Krasoń 

6. Stanisław Mięczakowski 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1/ 

/ lista obecności sołtysów stanowią załączniki 2/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków Komisji Rewizyjnej 

Obecni: 

1. Josel Czerniak 

2. Andrzej Gajewski 

3. Marcin Krasoń 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Katarzyna Rożek 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej – 

Andrzej Gajewski oraz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Josel Czerniak. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Wiceburmistrz Prudnika Jarosław Szóstka, Skarbnik Gminy 

Wioleta Zator, Naczelnik Wydziału Mienia Gminy i Gospodarki Przestrzennej Dorota 

Szmulik, Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Pawlinów 

 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady LXXII Sesji rady Miejskiej w sprawie: 

1) Gospodarka finansowa: 

a) zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok (druk nr 1241) 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Wioleta Zator.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1241) kolejno przez: 
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Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

2) Gospodarowanie mieniem: 

a) sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 1242) 

Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omówiła naczelnik Wydziału Mienia 

Gminy i Gospodarki Przestrzennej Dorota Szmulik.  

Radni dyskusji nie pojęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej (druk nr 1242) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

b) sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 1243) 

Radni dyskusji nie pojęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej (druk nr 1243) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

c) sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej (druk nr 1244) 

Radni dyskusji nie pojęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej 

(druk nr 1244) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

d) sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej i ustanowienia służebności gruntowej 

(druk nr 1245 i druk nr 1246) 

Radni dyskusji nie pojęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekty uchwały został poddany pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej 

zabudowanej i ustanowienia służebności gruntowej (druk nr 1245 i druk nr 1246) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

e) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1247) 

Radni dyskusji nie pojęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk 

nr 1247) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

f) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1248) 

Radni dyskusji nie pojęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk 

nr 1248) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

g) sprzedaży udziału w nieruchomości zabudowanej (druk nr 1249) 

Radni dyskusji nie pojęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży udziału w nieruchomości zabudowanej 

(druk nr 1249) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

h) sprzedaży udziału w nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1250) 

Radni dyskusji nie pojęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży udziału w nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 1250) kolejno przez: 
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Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

i) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1251) 

Radni dyskusji nie pojęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1251) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki  Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

j) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1252) 

Radni dyskusji nie pojęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1252) 

kolejno przez: 

 



7 

 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki  Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

k) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1253) 

Radni dyskusji nie pojęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1253) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki  Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

l) oddania w najem lokalu użytkowego w Regionalnym Inkubatorze Przedsiębiorczości  

w Prudniku (druk nr 1254) 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski zauważył, że od kilku lat przewija się dyskusja 

na temat tego, aby inkubatory przeszły jakąś reformę i aby przestały być konkurencyjne dla 

pozostałych części przedsiębiorców w Prudniku – po prostu przejść na sposób rynkowy 

wynajmu. 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka oznajmił, że w tym roku w planie jest formalne 

sfinalizowanie tego tematu. Odkładanie tematu związane jest również z przekształcaniem 
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Zakładu Usług Komunalnych, który ma w swej gestii zarządzanie inkubatorami. Jeżeli uda się 

dopiąć przekształcenie ZUK to następnym krokiem będzie sprawa inkubatorów.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego w 

Regionalnym Inkubatorze Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 1254) kolejno przez: 

Komisję ds.. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

3) Zaopiniowanie projektów w sprawie: 

a) nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Prudniku (1255) 

Projekt uchwały omówiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Pawlinów. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej 

w Prudniku (1255) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 
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b) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do udzielenia nieodpłatnego 

wsparcia w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 -2023 (druk nr 

1256) 

Projekt uchwały omówiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Pawlinów. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do udzielenia nieodpłatnego wsparcia w formie świadczenia pieniężnego na 

zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2019 -2023 (druk nr 1256) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

c) określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 - 2023 (druk nr 1257) 

Projekt uchwały omówiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Pawlinów. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Sołtys sołectwa Moszczanka Mieczysław Partyczny zapytał o opaski bezpieczeństwa dla 

seniorów – czy zostały poczynione kroki mające na cel zwiększenie sygnału? 

Dyrektor OPS Ewa Pawlinów odpowiedziała, że moc sygnału zależy od operatorów danej 

sieci komórkowej i OPS nie ma na to wpływu.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do udzielenia nieodpłatnego wsparcia w formie świadczenia pieniężnego na 

zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2019 -2023 (druk nr 1256) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

d) zamiaru przekształcenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Prudniku z filią 

w Wieszczynie (druk nr 1258) 

Projekt uchwały omówił Wiceburmistrz Jarosław Szóstka. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego w Prudniku z filią w Wieszczynie (druk nr 1258) kolejno przez: 

Komisje ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

e) określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie Prudnik (druk nr 1259) 

Projekt uchwały przedstawił Wiceburmistrz Jarosław Szóstka. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu 

pojazdu w Gminie Prudnik (druk nr 1259) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej (druk nr 1260) 

Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału inwestycji Aleksander Gacek. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej (druk nr 1260) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

g) uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 1261)  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej 

w Prudniku (druk nr 1261) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

h) zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 1262). 

Przewodniczący Komisji ds. Wsi Andrzej Gajewski oznajmił, że został przedstawiony 

ramowy program pracy komisji. Ponadto zasugerował wprowadzenie do planu pracy komisji 

ds. Wsi wizytacje w obiektach sportowych na terenach wiejskich. Zapytał czy ktoś ma jakieś 

dodatkowe propozycje do planu? 

Radny Rafał Bolibrzuch zaproponował, aby dokonać przeglądu miejsc związanych z 

infrastrukturą wodną - rowów melioracyjnych na obszarach sołectw. Ponadto warto pochylić 

się nad zakupem defibrylatorów do sołectw gminy Prudnik. 

Przewodniczący Andrzej Gajewski stwierdził, że zakup defibrylatorów to już kwestia 

finansowa.  

Radny Rafał Bolibrzuch zasugerował, że potrzebne środki można zabezpieczyć w budżecie 

sołeckim poszczególnych sołectw.  

Wiceburmistrz Jarosław Szostka oznajmił, że zakup sprzętu to jedno, druga kwestia to 

przeszkolenie osób do posługiwania się tego typu sprzętem.  

Radny Zygmunt Bochenek wyraził zdanie dotyczące dróg między polami, które bezprawnie 

zostały zaorane przez rolników. Sprawa ta powinna zostać wyprostowana, a rolnicy powinni 

uiszczać opłaty za zajęcie pasa.  

Wiceburmistrz Jarosław Szostka poinformował, że trwa inwentaryzacja – póki co na terenie 

miasta, kolejnym krokiem będą tereny wiejskie. Poprosił o cierpliwość, gdyż pracownicy mają 

określoną wydolność przerobową i nie są w stanie pewnych rzeczy przeskoczyć.  

Radni podjęli dalszą dyskusję, podczas której podjęto decyzję o wprowadzenie do planu pracy 

Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej przegląd miejsc związanych z infrastrukturą wodną - 

rowów melioracyjnych na obszarach sołectw w miesiącu maju.  

Przewodniczący Andrzej Gajewski poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do planu pracy Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej przegląd miejsc 

związanych z infrastrukturą wodną - rowów melioracyjnych na obszarach sołectw w miesiącu 

maju.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 
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Wobec powyższego głosowania wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący poddał pod glosowanie przyjęcie planu pracy komisji z zaaprobowaną 

zmianą.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji 

Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 1262)  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Josel Czerniak poddał pod głosowanie przyjęcie planu 

pracy |Komisji Rewizyjnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

3. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku posiedzenia. 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka oznajmił, że do Burmistrza Prudnika skierowane zostało 

pismo przez Zarząd Powiatu Prudnickiego. Starosto Powiatowe zwróciło się do Gminy 

Prudnik z prośbą o partycypacje w zadaniu remontu nawierzchni na odcinku dróg 

powiatowych  nr DP 1611 O relacji Wierzbiec – Rudziczka oraz DP 1612 O relacji 

Niemysłowice- Szybowice. 

Sołtys Szybowic Damian Szepelawy wyraził zdanie, że możliwość pozyskania środków przez 

Powiat z funduszy rządowych jest szansą dla Gminy Prudnik na zakończenie budowy 

kanalizacji we wsi Szybowice. Ponadto wspomniana droga relacji Rudziczki – Wierzbiec jest 

mocno zdewastowana. Stwierdził, że warto się pochylić nad prośbą Powiatu. 

Swoje zdanie wyraził również radny Andrzej Gajewski, który też jest za partycypacją gminy  

w kosztach, zgodnie z prośbą powiatu. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Wsi 

 

Andrzej Gajewski  

  

 
Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


